

**GMAP NEWS**

**November 2022**



國際轉證時間表

**Nov.11,2022**



南非 South Africa

SABS接受ILAC實驗室EMC報告申請CoC認證

**Jan.01,2023**



紐西蘭 New Zealand

WorkSafe NZ通知將針對高風險和中風險產品增加限制要求

**Oct.23,2023**



印度 India

標準 IS 1293:2019實施日從2022年10月23日延期至2023年10月23日

GMA Timeline  
**November, 2022**



## 【南非】SABS接受ILAC實驗室EMC報告申請COC認證

南非標準局(South African Bureau of Standards, 簡稱SABS)公告自2022年11月1日起，非通信類電子電器設備製造商可以通過使用來自ILAC認可實驗室核發的EMC測試報告申請CoC認證。

依據新的規定，製造商現在可擇一提交以下方式申請CoC認證，但審理期間將受影響：

- 使用由SABS附屬實驗室(SABS A-Lab)核發的EMC測試報告：審理期間30天。
- 或可選擇提供由ILAC認可實驗室核發EMC報告：審理期間將為90天，同時官方可能要求提供樣品到南非審核。



## [SOUTH AFRICA] SABS NOTIFIES ALL SABS EMC COC STAKEHOLDERS OF THE PROPOSED SABS ILAC EMC COC CERTIFICATION PROCESS IMPLEMENTATION

The SABS ILAC EMC CoC certification process will be officially implemented from 01 November 2022– and the following application requirements will apply:

- **For the SABS ILAC EMC CoC certification process** – the turnaround time for this Certification Service process will be **ninety (90) days**, to allow sufficient time to process requests from EMC test labs that have not been evaluated by the SABS under the SABS A-Lab program.
- **For the current SABS EMC CoC Certification Process** – the turnaround period or lead-time for this certification service will be **thirty (30) days** taking into account that the applications will be from EMC testing Laboratories that would have already been assessed by the SABS through the SABS A-Lab Program Scheme.



## 【紐西蘭】針對高風險和中風險產品限制要求

今年8月份，紐西蘭工作安全局(WorkSafe NZ)發佈通知，將針對中風險與高風險產品實施更嚴格的限制條件，以便為電子電器產品在紐西蘭市場上市以前建立更進一步的安全規範。

以上通知將於2023年1月1日之後正式執行，列管產品皆需在EESS系統註冊同時符合最新要求。



## [NEW ZEALAND] NEW REQUIREMENT ON MEDIUM AND HIGH RISK ARTICLES

In August 2022, WorkSafe NZ published regulatory notices that:

- Change the way that Australian certification is recognized through the EESS to establish safety compliance for electrical and electronic products in the NZ market, prior to sale.
- Implement new requirement on medium and high risk articles.

On or after **Jan 1<sup>st</sup> 2023**, the declared articles registered on the EESS system must be carried out in accordance with these notices to meet the requirement.



## 【印度】BIS -標準 IS 1293: 2019從2022/10/23 延期至2023/10/23

家用及類似用途的插頭和插座 標準IS1293:2005 版本已經修改成IS1293:2019。

實施日期為2022年10月23日，因此2021年2月25日第二版已經在BIS官網上公布並供所有人參考；但鑒於業界在產品認證方面面臨操作的困難，最後實施日已經延長至2023年10月23日。

請確保在2023年10月23日之前 申請IS1293:2019版本。

IS 標準	產品名稱	原定實施日期	延期執行日期
IS 1293: 2019	Plugs and socket outlets for household and similar purposes of rated voltage up to and including 250 V & rated current up to and including 16 A 家用及類似用途的插頭和插座，額定電壓不超過250V，額定電流不超過16A	2022/10/23	2023/10/23



## **[INDIA] BIS STANDARD – EXTENSION THE LAST DATE OF IMPLEMENTATION OF IS 1293: 2019**

BIS has announced to extend the date of implementation of revised IS 1293 : 2019, which superseding IS 1293: 2005 for “Plugs and Socket-Outlets for household and similar purposes of rated voltage upto and including 250V and rated current upto and including 16 A”, from the date of 23 October 2022 to **23 October 2023**.

Source: <https://www.bis.gov.in/wp-content/uploads/2021/10/Extension-circular-whats-new.pdf>



## Intertek Taiwan - Electrical



pauline.kuo@intertek.com



[www.intertek-twn.com](http://www.intertek-twn.com)

